
Dobro
sodelovanje

Ko so se predstavniki občinske skup-
ščine pogovarjali z možmi iz krajevnih
skupnosti o delu in predvsem o sodelo-
vanju med KS in skupščino, so ugotovi-
li, da razlogov za negodovanje res ni.
Dobro sodelujemo, so menili, le iz kra-
jevne skupnosti Hinka Smrekarja so se
čule pritožbe, da »problema njihovih
ulic občina ne razume«, kar pa je ob
vedno prekratki proračunski srajčki
skoraj razumljivo. V KS Gunclje so se
malo pohudovali, češ da uprava prepo-
časi rešuje zadeve in so to podkrepili
kar z njihovim primerom, ko so že dav-
no tega oddali vlogo za namestitev pro-
metnih znakov, pa o teh še sedaj ni ne
duha ne sluha. V krajevni skupnosti Ko-
mandanta Staneta so menili, da je so-
delovanje z občinsko skupščino zelo
dobro, saj so bili deležni precej pomoči
in razumevanja. Vendar pa, so še doda-
li, pripombe imajo na dostavo materia-
lov, na katere morajo dati svoje mne-
nje — mnenje sveta ali komisij, v zelo
kratkem času, kar pa otežkoča normal-
no in učinkovito delo. Tudi ob postav-
Ijenih vprašanjih včasih predolgo ča-
kajo na odgovor (ali, če smo še bolj
zlobni: včasih Ie-tega sploh ni). Kakor-
koli že, na napakah se tako in tako uči-
mo in prepričani smo, da bo v tem letu,
ki je pred nami, pripomb še manj kot
do sedaj.


